
MR vergadering 19-09-2018  
Aanwezig: Milou, Elzo, Emmy, Marloes, Lisette, Annabel, Lieselot. 
 

Onderwerp Notulen  

Agenda/notulen De notulen van vorige vergadering zijn letterlijk in de Cloud geraakt, ze zijn niet meer te achterhalen helaas. 

Mededelingen Er is een mooie en goede start gemaakt aan dit nieuwe schooljaar. Iedereen zit op zijn plek. We ondervinden nog 
geen hinder aan het lerarentekort. Er is gestart met rust.  
De rust is ook zichtbaar en voelbaar bij de ouders van de MR.  
 
Planning volgende vergaderingen (17.00-18.30 uur): 
Woensdag 14 november 2018 
Woensdag 23 januari 2019  
Woensdag 27 maart 2019 
Woensdag 22 mei 2019 

MR Taakverdeling: 
Voorzitter: Annabel Grooteman 
Vice-voorzitter: Emmy de Vries 
Secretaris: Lieselot Schaper 
Notulist: Astrid de Vries 

GMR/Formatie Geen nieuws vanuit GMR. 
Emmy nodigt Derk uit voor de vergadering in november. 

Jaarplan Onderwerpen zijn ingepland bij betreffende vergaderingen. 
 
Annabel nodigt Odette Meskers uit om bij een vergadering aanwezig te zijn. 
 
Belangrijk om onder de aandacht te houden hoe de ontwikkeling van spelling verloopt n.a.v. analyse eind vorig 
schooljaar. De vraag is hoe de MR geïnformeerd kan worden over de voortgang buiten Cito-resultaten om.  



 
Marloes vraagt na bij AVG-medewerker van Allure na of de notulen op de site geplaatst mogen worden. 

Inspectie Marloes heeft de presentatie kort laten zien, aan de MR-leden, die ook getoond is aan de inspecteur. 

Cito - 

Snappet Groep 4 t/m 8 werkt vanaf dit schooljaar met Snappet.  
Annabel vraagt zich af of een typcursus noodzakelijk is voor het goed aanleren van typen. 
Komt volgende vergadering terug op de agenda.  

Rondvraag Annabel: hoe bepaalt school wat er qua reclame meegegeven wordt aan de leerlingen. Bijvoorbeeld Squla. Of 
typcursus. Dit wordt besproken in het team. 

 


